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Evanghelia este vestea bună a izbăvirii. Dumnezeu oferă 
mântuirea fără cost.

Evanghelia este practică. Nu este cu putinţă să accepţi 
Evanghelia şi să rămâi neschimbat.

Gândurile şi acţiunile noastre se schimbă, deci cum ar trebui 
să trăim Evanghelia?



Temelia Evangheliei este dragostea. Nu 
dragostea noastră, ci dragostea lui Dumnezeu.

Dragostea lui Dumnezeu Îl determină să-şi 
reverse din abundenţă binecuvântările asupra 
tuturor, atât asupra celor buni cât şi asupra 
celor răi. (Matei 5:45).

Dumnezeu iubeşte toată lumea, 
inclusiv pe cei care nu au acceptat 
Evanghelia.

El îi iubeşte şi pe cei pe care îi iubim 
noi şi pe cei care nu ne sunt pe plac, 
dar şi pe cei ce ne-au vătămat.

Noi devenim canale prin care 
Dumnezeu Îşi distribuie dragostea Sa 
atunci când propovăduim Evanghelia.



Când Isus vedea boala, durerea şi 
moartea „Isus plângea.” (Ioan 11:35).

Consecinţele teribile ale păcatului 
sunt foarte evidente în jurul nostru 
pe acest pământ.

De multe ori este păcatul anumitor persoane ce produce 
fructele amare.
Profeţii din vechime dojeneau, bodogăiau şi comentau din 
cauza egoismului, lăcomiei, nedreptăţii şi răutăţii oamenilor 
(Psalmul 35; Ieremia 9).

Primul pas către schimbare este 
acceptarea Evangheliei, pocăirea de 
păcatele noastre şi abandonarea lor. 
Dragostea şi compasiunea devin 
norma celor care acceptă 
Evanghelia. Acestea eliberează de 
consecinţele teribile ale păcatului.



Pavel a declarat că suntem salvaţi prin Har şi nu prin fapte 
(Efeseni 2:8-9).
Noi nu putem adăuga nimic la jerfa lui 
Isus. Nu există nicio faptă pe care noi s-o 
putem face, prin care să merităm 
mântuirea sau să plătim pentru ea.
Când acceptăm Harul lui Dumnezeu, noi 
suntem „lucrarea Lui şi am fost zidiţi în 
Hristos Isus pentru faptele bune”. Cu 
alte cuvinte, noi devenim instrumentele 
prin care Dumnezeu vindecă rănile şi 
suferinţele oamenilor din vieţile noastre 
şi-i restaurează.
Nouă ne pasă de ceilalţi pentru că 
reflectăm dragostea lui Dumnezeu 
pentru noi (1 Ioan 3:16-17).



Biserica a fost chemată să predice Evanghelia în toată lumea
(Fapte 1:8). I-a luat ceva vreme să înţeleagă treaba asta.

În cele din urmă biserica a acceptat cuprinderea tuturor în 
Evanghelie.

De ce Evanghelia cuprinde lumea întreagă?

TOȚI avem un TATĂ: pe 
DUMNEZEU

(Maleahi 2:10)

TOȚI sunt descendenţi din 
Adam şi Eva (Fapte 17:26)

TOȚI au păcătuit 
(Romani 3:23)

TOȚI sunt una în Hristos 
(Galateni 3:28)

Toată lumea are dreptul de a primi binecuvântarea Evangheliei. Nu 
cugeta prea mult asupra cui să-i slujeşti, du-te şi slujeşte tuturor!



Proclamarea Evangheliei în Timpul Sfârşitului va evidenţia trei 
puncte care arată cum este preocupat Dumnezeu de rău, 
sărăcie şi asuprire: 

Judecata. Dumnezeu aude strigătele celui asuprit şi El îi 
va face dreptate

Închinarea. Închinarea care Dumnezeu vrea să I se 
aducă este exprimată prin acte de bunătate către cei 

săraci si cei nevoiaşi (Isaia 58:6-7)

Creaţia. Noi am fost creaţi în chipul şi asemănarea Sa, 
trebuie să nu-i asuprim pe ceilalţi

În Timpul Sfârşitului, Dumnezeu va avea un 
popor care va proclama Evanghelia şi va 
lua poziţie împotriva nedreptăţii dintr-o 
lume păcătoasă.



„Când iubirea lui Hristos este păstrată ca ceva
scump în inimă, asemenea mirosului unui parfum plăcut
ea nu poate fi ascunsă. Influenţa ei sfântă va fi
simţită de toţi aceia cu care venim în contact. Spiritul
Domnului Hristos în inimă este asemenea unui izvor în
deşert, curgând ca să învioreze totul, făcând pe cei ce
sunt gata să piară doritori să bea din apa vieţii.”

„Iubirea faţă de Hristos se va manifesta în dorinţa
de a lucra aşa cum a lucrat El, pentru binecuvântarea
şi înălţarea omenirii. Ea ne va face să avem iubire,
bunătate şi simpatie faţă de toate fiinţele create de
cerescul nostru Tată.”

E.G.W. (Calea către Hristos, pag. 77)
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